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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Forssell (M)

2024/25:249 Uppgörelsen om informationsplikten

Den 22 oktober sa Patrick Reslow (SD) till Altinget att de tänkte sätta hårt mot 
hårt när det gäller angiverilagen. Inga undantag skulle medges.

Den 26 november presenterade regeringens särskilda utredare sina förslag om 
angiverilagen. Regeringen sa vid en presskonferens samtidigt att den avser att 
lägga förslag i samma riktning som utredaren. Det innebär att stora 
yrkesgrupper samt kommuner och regioner kommer att undantas från 
skyldigheten att ange papperslösa elever och patienter.

Efter regeringens presskonferens kommenterade Ludvig Aspling (SD) beskedet 
genom att säga att förslaget förvisso inte var i linje med vad de velat se men att 
de ändå var nöjda med utgången av förhandlingen när detta gjordes upp.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Johan Forssell:

 

1. Kan statsrådet garantera att regeringen inte tänker ta några initiativ 
till att lagstifta om att lärare, läkare, sköterskor, socialsekreterare och 
annan personal i välfärden ska bli skyldig att ange papperslösa till polis 
och migrationsverk?

2. Vilka andra åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta med 
anledning av den uppgörelse som fick Sverigedemokraterna att gå med 
på så stora undantag? 

………………………………………

Linus Sköld (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-29
Besvaras senast
2024-12-13
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


